



**For immediate release:**

27 February 2019

## Fun Sunday Brunch For Family!

**Phnom Penh, Cambodia, 27 February 2019** – Looking to try out a new family-friendly Sunday brunch buffet? Bring your family to NagaWorld’s award-winning 2Pangea restaurant to enjoy the lavish all-you-can-eat spread and lots of fun activities for kids in the Super Sunday Brunch, launching on 3 March!

Available every Sunday between 11:30am and 3:30pm, the launch offer for the Super Sunday Brunch sees it priced at just \$19.99 nett per adult and \$14 for kids under 12 years old. It is FREE for under 5-year-olds! Indulge in the freshest seafood on ice, juicy meat carvings, assorted homemade smoked meat and fish, a stunning selection of sushi, pizzas with chef’s special toppings, eggs made to order in a multitude of styles, popular local delicacies and amazing array of sweet treats. Live cooking stations add to the fun as you get to savour special dishes created right in front of your eyes, including pasta à la minute and the unique Chef’s parade featuring a signature dish each week. The longest buffet spread in the city also showcases a yummy selection of kids’ favourites including a chocolate fountain, dozens of breads and cakes, candy floss and liquid nitrogen ice cream!

What makes the Sunday Brunch really amazing is that you get to enjoy your leisurely meal while your kids are having fun at the face painting corner or being entertained by the roving magician, clown and balloon-sculptor artist. Smiles all round, guaranteed! Make sure you also get some awesome photos with our robots, not only at 2Pangea but also appearing all across the resort. Maximise your time spent here as indoor car parking at Naga2 is FREE for 2Pangea diners.

Besides Super Sunday Brunch, you may opt for 2Pangea’s great value-for-money dinner buffet from 5:30pm daily. The current promotion has every 2<sup>nd</sup> diner pay just \$8 for the feast! Alternatively, you can cap off a memorable day out with a dessert buffet at 2Pangea for \$12 per person.

While at NagaWorld, take a relaxing stroll with your family along NagaCity Walk, offering over 200 luxury brands at duty free prices. Catch our free Kingdom of Wonder Highlight Show at NagaWorld Lobby Stage from 5pm daily, featuring cultural performances of Cambodia’s ancient Apsara dancing and traditional music as well as some enchanting choreographed routines from international talents.

Then, head over to the sophisticated NABA Theatre at Naga2 to see LOVE, a contemporary dance musical playing from 8pm on Thursday to Sunday till 3 March. Free tickets are available at NagaWorld for this 45-minute show, perfect for the whole family. Follow the heart-warming love story of charismatic singer Justin and gorgeous dancer Cherry, delighting your senses with the performances of international chart-toppers, brilliant choreography combined with astounding illuminations in Cambodia’s first 3D video mapping theatre.

Plan for a fun family outing with the best dining and entertainment experience at NagaWorld!



### **About NagaWorld**

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxurious spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

#### **For media enquiries or photos, please contact:**

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	--



**សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់**

២៧ កុម្ភៈ ២០១៩

**អាហារថ្ងៃត្រង់ថ្ងៃអាទិត្យពិសេសសម្រាប់ក្រុមគ្រួសារ !**

**រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី២៧ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៩ ៖** ចង់ពិសាប៉ូហ្វេថ្ងៃត្រង់ថ្ងៃអាទិត្យលក្ខណៈគ្រួសារមែនទេ? បើដូច្នោះ សូមនាំក្រុមគ្រួសាររបស់អ្នកមកភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea របស់ណាហ្គាវើលដ៍ ខណៈយើងក៏មានកម្មវិធីកម្សាន្តសម្រាប់កូនតូចៗរបស់អ្នកផងដែរ ចាប់ផ្តើមពីថ្ងៃទី ៣ មីនាតទៅហើយ!

យើងមានបម្រើនៅរៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យពីម៉ោង ១១:៣០ ព្រឹកដល់ ៣:៣០ រសៀល ម្នាក់ ១៩,៩៩៛ សម្រាប់មនុស្សធំ និងម្នាក់ ១៤៛ សម្រាប់កុមារអាយុក្រោម ១២ ឆ្នាំ ហើយឥតគិតថ្លៃសម្រាប់កុមារអាយុក្រោម ៥ ឆ្នាំ! យើងមានគ្រឿងសមុទ្រស្រស់ ម្ហូបសាច់ ត្រី សាច់ឆ្អើរ ត្រីស៊ីស៊ី នំភីហ្សា ស៊ីតពិសេស ម្ហូបខ្មែរ និងបង្អែមជាច្រើនមុខ ឬអ្នកអាចឲ្យមេចុងភៅរបស់យើងចម្អិនម្ហូបពិសេសភ្លាមៗក៏បាន រួមមានប៉ាស់ស្តា និងម្ហូបពិសេសប្រចាំសប្តាហ៍ដែលណែនាំដោយមេចុងភៅ។ ភោជនីយដ្ឋានដែលមានអាហារប៉ូហ្វេច្រើនមុខជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញនេះ ក៏មានអាហារដែលកូនតូចៗរបស់អ្នកចូលចិត្តផងដែរ ដូចជានំស្ករ ទ្រូ ទ្រូ ទ្រូ ទ្រូ និងការ៉េមតា ជាដើម!

អ្វីដែលធ្វើឲ្យអាហារថ្ងៃត្រង់ថ្ងៃអាទិត្យនេះកាន់តែពិសេសនោះ គឺអ្នកអាចញ៉ាំអាហារយ៉ាងរីករាយ ខណៈកូនតូចៗរបស់អ្នក អាចលេងនៅកន្លែងគូររូប ឬលេងជាមួយអ្នកសម្តែងសៀក តូតូក និងអ្នកច្នៃរូបបែងប៉ោងរបស់យើង។ ធានាថាពិតជាអស្ចារ្យ! កុំភ្លេចណា! អ្នកក៏អាចថតរូបជាមួយមនុស្សយន្តនៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea និងនៅកន្លែងផ្សេងៗទៀតណាហ្គាវើលដ៍បានផងដែរ។ អ្នកដែលមកញ៉ាំនៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea អាចចតរថយន្តឥតគិតថ្លៃនៅក្នុងណាហ្គាវើលដ៍ ២។

ក្រៅពីអាហារថ្ងៃត្រង់ថ្ងៃអាទិត្យដ៏ឈ្ងុយឆ្ងាញ់របស់យើង អ្នកអាចមកពិសាអាហារប៉ូហ្វេអន្តរជាតិពេលល្ងាចនៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea ចាប់ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃ។ កម្មវិធីប្រមូលសិបច្ចុប្បន្នរបស់យើង គឺអ្នកញ៉ាំទី ២ ចំណាយតែ ៨៛ ប៉ុណ្ណោះ ហើយអ្នកអាចពិសាប៉ូហ្វេបង្អែមដ៏ឈ្ងុយឆ្ងាញ់នៅភោជនីយដ្ឋាន 2Pangea ម្នាក់ ១២៛ ប៉ុណ្ណោះ។

នៅពេលមកណាហ្គាវើលដ៍ អ្នកអាចឈរចូលផ្សារទំនើបក្រោមដីណាហ្គាវើលដ៍រីកដើម្បីជារទំនិញអន្តរជាតិម៉ាកល្បីជាង ២០០ មុខដោយមិនគិតថ្លៃពន្ធ។ ហើយលោកអ្នកអាចទៅទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈបុរាណខ្មែរនៅឆាកណាហ្គាវើលដ៍ជាន់ផ្ទាល់ដីចាប់ពីម៉ោង ៥ ល្ងាចរៀងរាល់ថ្ងៃដែលមានរបាំអប្សរា និងភ្លេងប្រពៃណីព្រមទាំងមានការសម្តែងសិល្បៈអន្តរជាតិថែមទៀតផង។



បន្ទាប់មក អ្នកអាចទៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២ ដើម្បីទស្សនា “ការសម្តែងសិល្បៈសហសម័យនៃក្តីស្រឡាញ់” ដ៏អស្ចារ្យដែលផ្តល់ជូនចាប់ពីម៉ោង ៨ យប់ពីថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ដល់អាទិត្យ រហូតដល់ថ្ងៃទី ៣ ខែមីនា។ សំបុត្រ ផ្តល់ជូនឥតគិតថ្លៃនៅណាហ្គាទីលើដីសម្រាប់ការសម្តែងរយៈពេល ៤៥ នាទីនេះដែលស័ក្តិសមបំផុតសម្រាប់ទស្សនាលក្ខណៈគ្រួសារ។ វាជាការសម្តែងសិល្បៈអំពីដំណើររឿងរបស់ Justin និង Cherry អមដោយអ្នកសិល្បៈអន្តរជាតិដ៏ប៉ិនប្រសប់ប្រចាំណាហ្គាទីលើដីនៅក្នុងសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុជា។

រីករាយពិសាម្ហូបដ៏ឈ្ងុយឆ្ងាញ់ និងទស្សនាការសម្តែងសិល្បៈដ៏អស្ចារ្យនៅណាហ្គាទីលើដី!

**អំពីណាហ្គាទីលើដី**

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាទីលើដី មានបន្ទប់ប្រភេទស្តីត និងដីលុច្បឿង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២០ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីត ២ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលដ៏ធំសម្រាប់រៀបចំកម្មវិធី ឬការប្រជុំផ្សេងៗ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: <a href="mailto:melanieloong@nagaworld.com">melanieloong@nagaworld.com</a></p>	<p>កញ្ញា ភោគ ស្វលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: <a href="mailto:phouksolinda@nagaworld.com">phouksolinda@nagaworld.com</a></p>
---	---



即时发布：

2019年2月27日

## 欢乐星期天早午餐全家好享！

金边 2 月 27 日讯 · 正找寻适合全家大小的星期天早午餐选择？何不前来试试由金界得奖餐厅金大庭即将重磅推出的“超级星期天早午餐”！除了道道精致环球美食任享，还有许多好玩的孩童欢乐游戏，就在 3 月 3 日起，邀您全家好享！

令人垂涎三尺的早午餐自助美食，每逢星期天上午 11 时 30 分至下午 3 时 30 分，成人每位净价为 19.90 美元；12 岁以下孩童只需 14 美元；而 5 岁以下孩童，更可免费入场享用，最适合一家大小品佳肴享天伦。

这场视觉与味觉的盛宴，从冰镇海鲜、嫩滑烤肉、秘制熏肉和鱼，到种类繁多的寿司、特色披萨饼及各款蛋煎饼，最后以色彩缤纷的本地甜点及国际甜品，划下您的味蕾环球之旅完美句点。

此外，您还可尽情挑选您喜爱的食材，交由我们的厨师现场为您烹制，包括不同风味的意大利面和厨师每周拿手招牌美馐。当您享用这些美食当下，孩子们正津津有味地品尝他们最喜爱的巧克力喷泉缀鲜果、精巧面包蛋糕、棉花糖及液氮雪糕。

除了环球美食，现场还有极富娱乐的孩童游戏活动，如脸部彩绘、魔术表演及气球造型艺术等，让笑声此起彼伏，欢乐非常！此外，别忘了和我们的机械人合照留念，在金界就能找到他们的踪影。而金界二期还提供免费室内泊车服务，让您畅享美食无忧！

尝过“超级星期天早午餐”意犹未尽？金大庭餐厅还备有物超所值的国际自助晚餐呢！每日傍晚 5 时 30 分开始。现在享用即能享有优惠，凡第二位用餐者只需付 8 美元，即可大快朵颐！若您是甜品爱好者，更别错过了我们为您带来的甜品任享，每位只需 12 美元，时间从晚上 8 时 30 分至晚上 10 时。

来到金界，不妨和家人前往金界地下步行街逛逛，这里售卖着超过 200 种奢华免税国际商品；每日傍晚 5 时在大堂舞台，也可观赏神奇王国印象表演，体验柬埔寨仙女舞蹈等的高棉文化精髓，以及国际表演者在不同舞台为您呈献的精湛演出。



夜幕低垂，华灯初上之际，前来金界二期的 NABA 歌剧院观赏浪漫歌舞剧“爱”，周四至周日直至 3 月 3 日，晚上 8 时华丽登场。这场老少咸宜的 45 分钟歌舞剧，可在金界索取免费入门票。观赏帅气歌手贾斯丁邂逅亮丽舞者樱桃的爱情故事，伴随着国际热门金曲及吸睛舞蹈，在柬埔寨首家 3D 映像映射剧院完美演绎，好评不断。

全家齐聚品美食享天伦，金界给您欢乐回忆满分！

XXX

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士 资深市场传讯经理 电话: (+855) 10 737 684 电邮: melanieloong@nagaworld.com	李嘉宝女士 资深市场传讯主任 电话: (+855) 10 859 113 电邮: britneyli@nagaworld.com
--	---